
 

Formandens beretning ved generalforsamling for Jacobsmindevej,  27. april 

2015 

 

Jacobsmindevej. Den nye vej er jo smuk og dejlig. Kommunen har været nødsaget til at bryde vejen op af 

hensyn til nogle vandledninger, det er jo lidt ærgerligt, men det er vel bare livet. De har naturligvis lukket 

igen.  

Fortove og vedligehold. Snerydningen  har efter et par rigtigt dyre vintre for et par år siden, igen været 

begrænset. Til glæde for beboerne og deres pengepunge.  Bestyrelsen besluttede sig igen for at indgå en 

fastpriskontrakt med samme entreprenør, som vi brugte sidste år. Det, mener vi stadig, var klogt, men 

retrospektivt set er det nok klart, at det havde været billigere at betale pr gang. Ikke desto mindre tænker 

bestyrelsen at holde fast i fastpriskonceptet. 

Fortovene. Vi har i en del år haft en meget billig aftale med Gunnar, som Jimmy kendte. Han ønsker ikke at 

fortsætte, så fortorvsvedligeholdet har påhvilet lodsejerne.  

Nye på vejen 

Nete og Jess har købt Jacobsmindevej nr 4. Velkommen til Nete og Jess.  

Opfølgning på opgaver til bestyrelsen fra sidste generalforsamling. 

Bestyrelsen har ikke noteret, at der var specielle opgaver, der skulle varetages. 

 Arrangementer.  

a. Fastelavn – Ja, der blev heller ikke noget fastelavn i 2015,så nu har vi haft syv år, uden frysende unger i 

udklædning. Men igen i 2015 har bestyrelsesformanden til sin glæde haft besøg af flot udklædte børn, der 

truede med ballade, hvis de ingen boller fik. 

b. Vejfest. Alle tiders fest igen i år – formanden vil gerne sige tak til Claus og Bodil, Peter og Annelise, Ida og 

Jesper, Jørgen og Hanne– herlig fest – næsten lige så god som i 2013, der jo næsten var lige så god som i 

2012, der jo var......! 

 

Med venlig hilsen  

Formanden, Christian 


